
l. Valg  af  dirigent. Tliomas  Bak_ke  Jacobsen  foreslog  Troels  Kock  Nielsen  til  dirigent,  og

forsamlingen  godkendte  valget.

Troels  takkede  for  valget  og  koi'istaterede,  at genera1forsainlingen  var

rettidig  indvarslet  og at dagsordenen  svarede  til  vedtægterne.

Dirigenten  vurderede,  at generalforsaiulingen  var  lovlig  og

beslutningsdygtig,  l'ivoitil  der  ikke  var  indvendinger  fra  deltagerne.

2. Bestyrelsens

beretning.

Tl'iomas  Bakke  Jacobsei'i  startede  n'ied  at præsentere  sig som  fungerende

formand  og afløser  for  Torben  Nielsen,  som  valgte  at trække  sig  som

formand.  Bestyrelsen  har  konstitueret  Tliomas  som  formand  indtil

generalforsam1ingen.

Thomas  aflagde  bestyrelsens  beretning,  som  er vedlagt  i bilag  1.

Tliomas  afsluttede  med  en tak  til  Torben  Nielsen  for  lians  indsats  som

formand  for  HMS.  Der  blev  også  udttaykt  en tak  til  Mogens  Høj,  som

liar  ønsket  at træde  ud  af  bestyrelsen,  og  til  Hetuaik  Valentin  for  at indgå

som  nyt  medlem  i bestyrelsen.

Der  var  ilie  spørgsmål  eller  bemærla'iinger  til  beretningen  og

dirigenten  konstaterede,  at beretningen  var  taget  til  efterreti'iing.

3. Godkendelse  af

regnskabet.

Uffe  Madsen  gennemgik  regnskabet,  som  udviste  et underskud  på kr.

39.863,  lwor  der  var  budgetteret  med  et overskud  på  kr.  24.000.

Resultatet  for  klubaktiviteter  og Hill  Clin'ib  svarede  stort  set til  det

budgetterede,  livorimod  Banesporten  gav  et dårligere  resultat  som  følge

af  manglende  tilsluti'iing  til  de to løb,  der  blev  afviklet  på  Ring

Knutstorp.

Det  reviderede  og af  bestyrelsen  godkendte  regnskab  er vedlagt  i bilag

2.

Christian  Nordahl  roste  samarbejdsaftalen  med  FDM  Jyllandsringen,

som  gav  et overskud  til  HMS  på  ca. kr.  69.000.  Han  foreslog  en

tilsvarende  aftale  n'ied  de to andre  faste  baner.
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Lørdag  den  22. februar  2025  i Sommers  Bilmuseum,  Nærum.

Formanden  Tliomas  Bakke  Jacobsen  bød  de 48 fren'u'nødte  medlenu'i'ier  velkoinmen.
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JOl1l] Ølilers  bemærkede  de store  udgifter  til  Munkebjerg  Hill  Clin'ib,

livilket  Uffe  Madsen  begrundede  med  store  udgifter  til  bl.a.  lialm  og

håndtering  af  publikrun.

Dirigenten  konstaterede  lierefter,  at regnskabet  var  godkendt.

4. Valg  af  formand  for

bestyrelsen.

Tl'iomas  Bakke  Jacobsen  blev  uden  modkandidat  valgt  son'i  formand  for

en periode  på  2 år.

5. Valg  af

bestyre1sesmedlemmer.

På valg  var  Søren  luun,  som  var  villig  til  genopstilling.  Søren  blev

valgt.

Mogens  Høj  ønskede  at træde  rid  af  bestyrelsen,  og  Hei'irik  Valentin

blev  i stedet  'valgt  for  en  periode  på  2 år.

Udover  forn'ianden  består  bestyrelsen  l'iere'fter  af  følgende:

@ Kia  Wittliøfft  Holm  Jensen  -  på  valg  2026

*  Uffe  Madsen  -  på valg  2026

*  Henrik  Valentin  -  på valg  2027

*  Søren  Duun  -  på valg  2027

6. Valg  af  revisor  samt

suppleant  for  denne.

Cl'iristian  Krogli  blev  genvalgt  til  revisor  for  det  kommende  år.

I lighed  i'iqed tidligere  år blev  der  ikke  valgt  suppleant.

7. Godkendelse  af

budget.

I

Uffe  Madsen  udleverede  og gennemgik  budgettet  for  2025,  der  er

vedlagt  i bilag  3.

Han  oplyste,  at budgettet  er baseret  på  uændret  antal  medlemmer  og

med  de aktiviteter,  som  fremgår  af  bestyrelsens  beretning.

Der  forventes  i2025  et driftsoverskud  på  kr. 123.000.

Der  var  ikke  bemærla'iinger  til  budgettet,  som  lierefter  blev  godkendt.

Bestyrelsen  foreslog  uændret  kontingentsatser  i2026,  hvilket  ligeledes

blev  godkendt.

8. Behandling  af

indkomne  forslag.

Bestyrelsens  forslag  til  ændring  af  vedtægter  blev  fremlagt  og

begrundet  af  Søren  Duun.  Forslaget  vedlægges  i bilag  4.

Dirigenten  konstaterede,  at iflg.  vedtægternes  § 8.10  kræves  der

tilslutning  fra  mindst  2/3 af  klubbens  n"iedlemmer  for  at ændre

vedtægteriie.  Med  de freinrnødte  48 medlen'u'ner  er dette  krav  ikke

opfyldt,  og derfor  skal  der  indkaldes  til  en ekstraordinær

generalforsamling  indenfor  30 dage.
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Dirigenten  ai'unodede  forsamlingen  om  tilkendegivelse  af, om  de vil

stemn'ie  for  forslaget.  EI]  liåndsoprælaiing  viste,  at en langt  overvejende

del  af  forsamlingen  vil  sten'une  for  forslaget.

Forslaget  sendes  dermed  videre  til  en ekstraordinær  generalforsamling.

Fra  Erik  A.  Moitensen  var  der  indsendt  4 forslag  jfr.  vedlagte  bilag  5.

Forslagene  bestod  af  følgende:

1.  Adskillelse  af  Hill  Climb  og Historisk  Banesport.

2.  Forslag  om  iværksættelse  af  flere  stikprøvekontroller  til

vurdering  af  vægt  og effekt  i Hill  Climb.

3. Forslag  om,  at løbsleder  ik_ke kan  flytte  biler  fra  6n klasse  til  en

anden  efter  løbets  opstait.

4.  Ændring  af  mesterskabsreglement  for  Hill  Climb.

Forslagsstiller  trak  forslag  1 tilbage  og de øwige  forslag  vil  blive

medtaget  til  det  kon'iniende  infoimationsmøde  den  15.  marts  2025  med

Hill  Climb  deltagere.

9. Evei"ituelt. Kaj  Sørensen  var  usikker  på  regler  for  overnatning  iracerbussen  på

FDM  Jyllandsringen.

Johi'i  ØMers  spurgte  ind  til  ridløbsdato  for  personligt  udstyr.

Søren  Duun  orienterede  om  HU's  overtagelse  af  teknisk  og spoitsligt

reglement  for  Hill  Climb,  som  l'iidtil  l'iar  ligget  i RU.  Han  oplyste  også,

at der  arbejdes  på at åbne  en klasse  for  uindregistrerede  banebiler  ved

Munkebjerg  Hill  Climb  2025.

Dirigenten  kunne  herefter  konstatere,  at dagsordenen  var  udtømt  og takkede  forsamlingen  for  god

ro og orden.

Thomas  Bakke  Jacobsen  takkede  dirigenten  for  veludføit  ledelse.

Generalforsamlingen  hævet.

23. februar  2025

Uffe  Madsen

Referent

Godke7, 025
Dirigent  Troels  Kock  Nielsen
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